



Council of Europe

Note
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

Symposium on Globalisation and Images of the Other in Istanbul

Strasbourg, 28.11.2008 – Challenges and new perspectives for History Teaching in Europe will be discussed at a symposium organised jointly by the Council of Europe and the Research Centre for Islamic History, Art and Culture (IRCICA) on 30 November and 1 December in Istanbul, Turkey.

The event, entitled “Globalisation and Images of the Other: challenges and new perspectives for history Teaching in Europe?” is the second in a series of three symposiums organised in connection with the project “The Image of the Other and History Teaching”.

The symposium will be attended by representatives of all the authorities and other parties contributing to history learning outside the classroom. They will discuss globalisation and the role of history teaching in a new context, pedagogical innovations and reform strategies taking into account globalisation in history teaching, and training of professionals of history learning.

Contact: Panos Kakaviatos: + 33 3 90 21 50 27 panos.kakaviatos@coe.int

Symposium « L'image de l'Autre dans un contexte de mondialisation » à Istanbul

Strasbourg, 28.11.2008 – Les défis et les nouvelles perspectives pour l'enseignement de l'histoire en Europe seront examinés lors d'un symposium organisé conjointement par le Conseil de l'Europe et le Centre de recherches sur l'histoire, l'art et la culture islamiques (IRCICA), les 30 novembre et 1^{er} décembre à Istanbul, Turquie.

L'événement, « L'image de l'Autre dans un contexte de mondialisation : défis et nouvelles perspectives pour l'enseignement de l'histoire en Europe ? », est le second d'une série de trois symposiums organisés dans le cadre du projet « Image de l'Autre dans l'enseignement de l'histoire ».

Le symposium réunira des représentants de toutes les autorités et autres parties contribuant à l'enseignement de l'histoire en dehors du cadre scolaire. Ils évoqueront la mondialisation et le rôle de l'enseignement de l'histoire dans un nouveau contexte, les innovations pédagogiques et les stratégies de réformes en tenant compte de la mondialisation dans l'enseignement de l'histoire, ainsi que la formation des professionnels enseignant l'histoire.

Contact : Panos Kakaviatos : + 33 3 90 21 50 27 panos.kakaviatos@coe.int